
Ана Брнабић: Тужна сам, видела сам баку која због протеста није могла на ручак; На друштвеним мрежама објављен снимак те исте баке глумице у реклами на Пинку
недеља, 05 децембар 2021 18:20

Дан након протеста грађана против закона о експропријацији и референдуму,
председница Владе Ана Брнабић каже да је тужна. Захтеве грађана не сматра
уставним, док за понашање полиције и провокације оправдање тражи у поређењу са
Европом.

  

  

„Тужна сам. Видела сам слике баке која није могла да прође да оде кући на ручак и да
попије терапију. Она породица што је са малом децом изашла на Газели па отишла, ко
зна када су се вратили по свој аутомобил“, рекла је Брнабић.

  

Бака глумица у реклами препарата за зглобове на Пинку

  

На друштвеним мрежама је објављен снимак „баке која није могла да оде на ручак и
попије лекове“, као и снимак те исте баке како глуми у реклами за препарат за зглобове,
под називом „артрифлекс“
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Baba za Oskara, prosudite sami. pic.twitter.com/bGgP7iqfHS

  — Šizofrenije (@sizofrenije) December 5, 2021   
  

Da li je ovo sns gospodja koja juce "nije" mogla da ide na rucak i popije terapiju? pic.twitter.co
m/QJ7TRi25rm

  — Marko M. Dragoslavic (@DragoslavicM) December 5, 2021   
  

Teška priča... pic.twitter.com/PreOVOLGzv

  — Sajam Ludaka (@BoraKonj) December 5, 2021    

Нова.рс: Брнабићкина бака која жели да иде на ручак с блокиране Газеле звезда
ТВ реклама

  

Старија госпођа постала је јуче централна фигура пропаганде провладиних медија и
вирал на друштвеним мрежама, након што су демонстранти окачили видео снимак на
коме се види како моли да је пусте, јер мора да стигне кући на време на терапију и
ручак.
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  У међувремену, испоставило се да се бака појављује и на реклами за Артрифеx.  „Требало је да стигнем већ кући, јер ми је време за ручак, морам терапију да узмем“,изјавила је јуче на Газели старија госпођа, која је инсистирала да прође током блокадесаобраћајница.  Њу су, провладини медији, пола сата касније, искористили како би показали како „зли“демонстранти малтретирају „обичан“ народ, а све у режији, а кога другог до Ђиласа.  Дан након протеста, премијерка Владе Србије Ана Брнабић саопштила је да је тужна, јерје видела слику баке која није могла да прође да оде кући на ручак и да попије терапију.  Није требало много, а твитераши су кренули у полемику да им је бака „нешто позната“,али да не знају одакле. После одређеног времена, неко се досетио, те окачио скриншотса Газеле и рекламу Артрифеx-а.  
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  Испоставило се да је бака с Газеле у ствари бака која се појављује и у реклами.  Промена Закона о референдуму значила би промену Устава, поручила је Брнабић инагласила да протести окупљених грађана немају везе са екологијом.  „Закон о рефередуму, реците ми како да испуним? Је л’ хоћете да мењам Закон да небуде у складу са Уставом?Да отварам врата да се ради нешто што није у складу саУставом уколико ми шест, десет, небитно коликоо људи каже да им не одговара. Овде јецрно бело. Устав каже да се укида праг, стари Закон о реферндуму из 1994- има праг.Тај закон мора да се усклади са Уставом, ускладили смо тај Закон са Уставом, излазељуди на улице и кажу ми смо против тог закона. Онда сте и против Устава и то јелегитмно, али онда морате да мењате Устав“, поручила је.  Потврдила је и да се ради на изменама и допунама Закона о експропријацији које јепредседник обећао јуче.  Најавила је и да ће разговарати са мештанима долине Јадра, како би се узели у обзирсви проблеми.  Упитана о нападима и инцидентима на протестима, председница Владе је говорила опракси у европским државама.  Брнабић: Грађани могу да буду незадовољни, наравно. Ми смо имали толико протеста.Јуче није била полиција. У Европи сте видели водене топове, видели сте у снимку којисам ја објавила како се у европским државама понашају према демонстрантима. А овдечовек изгура жену са путног прравца и то је кршење права.    POBOGU devojko, “đilasovci” se piše malim slovom, a “protestuju” se piše bez “v”. Svi u Srbijiznamo koliki mentalni napor ulažeš da formulišeš rečenicu, ali nemoj još i pisati, kumim te.Moraš da razumeš kako da razumeš da nam se smeje cela ex Jugoslavija. Premijerkaanalfabeta. https://t.co/FDassugW5p  — Bojan Pajtić (@PajticBojan) December 5, 2021    Н1: Да ли то значи да Ви подржавате понашање полиције према женама, према билокоме ко мирно протестује, и да подржавате нападе јер тога има и у Европи?  Брнабић: Ми смо много толерантнији, ви полицију јуче нисте ни видели.  РТС: Брнабићева на промоцији сајта "Зелене Владе" - Е-управа штеди стабла, водуи струју  Осим уштеде времена и новца грађанима, електронска управа значи и уштеду природнихресурса, порука је званичника након покретања сајта такозване "Зелене Владе". То једобра референца и за стране партнере, поручила је председнца Владе Ана Брнабић.  Премијерка Ана Брнабић и директор Канцеларије за ИТ и Е-управу Михаило Јовановићприсуствовали су промоцији новог портала греен.гов.рс у Канцеларији за ИТ и Е-управу.  Бројачи на том сајту показују да је кроз е-услуге направљена уштеда од 280 милионапапира, односно, сачувано је 28.000 одраслих стабала.  Брнабићева је истакла да е-управа и зелена управа штеде стабла, воду и струју, збогчега је, како је додала, данас пуштен у рад портал на којем ће грађани у реалномвремену моћи да прате шта је Влада захваљујући е-управи урадила како би сачувалаживотну средину.  "Мени као председници Владе много значи, јер кад причам на конференцијама озаштити животне средине, дигитализацији или реформи јавне управе, која је један одстубова у евроинтеграцијама, увек питам Канцеларију колико смо уштедели папира",наводи премијерка.  То је, како је истакла, добра референца и за стране партнере који то могу да погледају.  Директор Канцеларије за информационе технологије и Е-управу Михаило Јовановићкаже да су сајтом хтели да скрену пажњу и на уштеду која се тиче потрошње папира.  "Када је у питању потрошња папира, то су огромне уштеде, када је реч о шумама,односно сечи стабала и потрошњи воде и електричне енергије. Са овом сајтом желимода допремо до сваког и покажемо значај е-управе и у смислу заштите животне средине",истакао је Јовановић.  (Н1, РТС, НСПМ, Нова.рс)  
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